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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 

2022. március 10-én megtartott rendkívüli üléséről 
 
 
Jelen vannak:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester,  

Bodrozsán Alexandra, Dobos József, Engert Jakabné, Dr. Fekete 
Gábor Domicián, Józsa Bálint, Király József, Kósa József, Lejer 
Zoltán, Leviczky Cirill, Lévai Jánosné, Nemcsik Mátyás Ferenc, Dr. 
Papp Zoltán, Pászti András, Sipos László, Dr. Szeberényi Gyula 
Tamás, Dr. Sztachó-Pekáry István és Dr. Tóth Szilárd képviselők 
(18 fő) 

 
Nem képviselő alpolgármesterek: Gaál József, valamint 

     Falu György Tamás nem képviselő    
     alpolgármesterek 

 
Igazoltan van távol: Dr. Homoki Tamás alpolgármester, Szőkéné Kopping Rita, 
Török Józsefné és Dr. Vancsura István képviselők (3 fő) 
 
Jelen vannak továbbá: 

Dr. Mayer Endre jegyző, 
Dr. Boros Anita aljegyző,  
Dr. Temesvári Péter aljegyző, 
Csonka Imre, a Társadalompolitikai Osztály vezetője,  
Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője, 
Szabóné Pataki Gyöngyi, a Szervezési Osztály csoportvezetője, 
Hörcsök Imre külső bizottsági tag, valamint a meghívottak, 
újságírók és érdeklődő állampolgárok. 

 
 

* * * 
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Köszöntöm a megjelenteket a közgyűlés mai rendkívüli ülésén. 
Megállapítom, hogy az ülés határozatképes; a 21 fős képviselőtestületből az ülés 
kezdetén 18 fő van jelen.  Kettő napirendi pontunk van. Az első napirendi pont, 
amelyet zárt ülés keretében tárgyalunk a szavazatszámláló bizottságok tagjainak a 
megválasztása. A zárt ülés tartását többen kérték. A második napirendi pont az 
elmúlt hetekben kialakult új feladatköre a városnak, az Ukrajnából érkező menekültek 
és az Ukrajnában kitört problémáknak a kezelése, a segítése és támogatása. Az 
előterjesztés a tegnapi napon kiküldésre került.  

Ki ért egyet az ülés napirendjével?  
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 18 tagja tartózkodott az ülésteremben.)   
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A szavazás után megállapítom, hogy a közgyűlés 18 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül fogadta el az ülés napirendjét a következő határozattal: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
33/2022. (III.10.) határozata 
Az ülés napirendje 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2022. március 10-ei 
rendkívüli ülésének a napirendjét a meghívó szerint fogadja el. 
 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
     és általa: érintettek 
 

* * * 
 

EZT KÖVETŐEN AZ ÜLÉS NAPIRENDJE AZ ALÁBBI: 
 

ZÁRT ÜLÉS: 
 
1) A szavazatszámláló bizottságok tagjainak megválasztása 

 
Előterjesztő: Dr. Mayer Endre jegyző 

 
               NYILVÁNOS ÜLÉS: 

 
2) Az Ukrajnából érkező menekült személyek elhelyezésével és ellátásával 

kapcsolatos intézkedésekről 
 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 

 
* * * 

 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Bejelentem, hogy a következő napirendi pont (a meghívó szerinti 1. napirend) 
tárgyalására zárt ülés keretében kerül sor, ezért kérem, hogy az ülésteremben csak a 
képviselők, a jegyző, az aljegyzők, valamint az érintett osztály munkatársai és a 
jegyzőkönyvvezetők tartózkodjanak. 
 
 
 

A JEGYZŐKÖNYV 3 – 14. OLDALAI A ZÁRT ÜLÉS ANYAGÁT 
TARTALMAZZÁK, KÜLÖN JEGYZŐKÖNYVBEN 
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Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Felkérem Dr. Mayer Endre jegyzőt, hogy hirdesse ki a zárt ülésen hozott határozatot. 
 
Dr. Mayer Endre: 
 
A közgyűlés zárt ülés keretében az alábbi határozatot hozta: 
 
- Megválasztotta a szavazatszámláló bizottságok tagjait. A megválasztott tagok 

neveit a választási eljárásról szóló törvény alapján az önkormányzat honlapján 
közzétesszük.    
 
 

* * * 
 
 
2.) NAPIRENDI PONT  
Az Ukrajnából érkező menekült személyek elhelyezésével és ellátásával 
kapcsolatos intézkedésekről 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
(A polgármester 7.736-3/2002. számú előterjesztése a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Hétfőn széleskörű tájékoztatást tartottam. Köszönöm képviselőtársaimnak, hogy a 
tájékoztatón részt vettek. A hétfői naphoz képest is már történt változás. Nap mint 
nap újabb feladatok merülnek fel, amelyekre még tudunk megoldást találni. A 
Menekültügyi Információs Pont létrehozásával is foglalkoznunk kell. A 
Belügyminisztérium felhívására kormánymegbízott úr keresett meg, kérte gondoljuk 
végig, hogy a város ebben az együttműködésben hogyan tud részt venni. Az 
együttműködés szoros. Kialakultak a feladatok és a struktúra. Nem volt kérdés így, 
hogy a város minden segítséget megad és további támogatást nyújt. A Gondoskodó 
Szolgálat Kecskemét infrastruktúrája alkalmas arra, hogy ott jelöljük ki a 
Menekültügyi Információs Pontot. Ebben az ingatlanban működik az Európa Jövője 
Egyesület is, akik segítik a munkát. Az egyesület helyiségei alkalmasak a feladat 
ellátására. Az együttműködést meg tudjuk kötni és azokat a helyiségeket is tudjuk 
használni. A Kápolna utca 24. szám alatti ingatlanban komplex infrastruktúra és 
segélyezési pont tud kialakulni. A Menekültügyi Információs Pont kialakításának 
feltétele volt, hogy könnyen megközelíthető, fő közlekedési út mentén és viszonylag 
városközponti legyen. Közel van az Országos Idegenrendészeti Főigazgatóság Dél-
Alföldi Regionális Igazgatóság Kecskeméti Ügyfélszolgálatához, vele szemben van a 
háziorvosi és a gyógyszertári ügyelet is. Ez egy olyan ideális pont, aminél jobb 
helyszínt nem találtunk. Nem csak az adminisztratív és dokumentációs feladatok 
ellátásáról van szó, hanem az alapvető információnyújtásról is. A Kecskemétre 
érkezők számára a kialakított ponton a gyors ellátást tudjuk biztosítani.  
Gyűjtőpontként a Máltai Szeretetszolgálat Hoffmann János utcai telephelye közel 
van, amennyiben élelmiszerből, ruházatból és gyógyszeradományokból pótolni kell a 
kialakult feladatnak megfelelően.  A Bács-Kiskun Megyei Kormányhivatallal, a Bács-
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Kiskun Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatósággal, a Magyar Máltai 
Szeretetszolgálattal és az Európa Jövője Egyesülettel közösen együttműködve 
alakítsuk ki a Gondoskodó Szolgálat Kápolna utcai telephelyén a Menekültügyi 
Információs Pontot. Az igény óriási, mivel nagyon sok kérdés van. Családok, cégek is 
fogadnak menekülteket. Felmerült egy komplex társaság áttelepítése a megyébe 
200-300 fővel. Ebben kellene közreműködni, segítséget nyújtani. A feladatok jönnek. 
Informálódva, a híreket olvasva látható, hogy a háború el fog húzódni. Komoly 
blokkok és leállások lesznek, amivel a következő hónapokban számolni kell. Az 
előterjesztés többi részében összefoglalásra került a hétfői napon tartott tájékoztatón 
elhangzottak is: a kijelölt szálláshelyeken mennyien kerültek elhelyezésre, az 
étkeztetésre, az egészségügyi ellátásra és a szociális felügyeletre vonatkozóan is. A 
kijelölt szálláshelyeken a létszám mozog. A Homokbányáról tegnap 32 fő elment, a 
Boutique Hotelben 5-10 fő cserélődött, mivel van, aki csak átmenetileg érkezett. 
Jelen pillanatban igen mozgó létszám van. Nem úgy érkeznek hozzánk, hogy ide 
akarnak letelepedni, hanem egyszerűen menekültek és keresik az útjukat, a 
lehetőségeiket. A tegnapi csoport úgy döntött, hogy hazamegy, hiszen az első 
riadalom után indultak el. A végét és a rendszerét a kialakult helyzetnek nem látjuk.  
Azt látom, hogy nagyon jól sikerült megmozdítani mindenkit a városban. Mindenki 
azon van, hogy a kialakult helyzetet megoldja és minél kevesebb problémát okozzon 
mind a kecskemétiek, mind pedig az ideérkezők számára. Az általunk meghirdetett 
adományok folyamatosan érkeznek és ezeket folyamatosan szállítjuk 
testvérvárosunkba. Az elmúlt egy hétben három teherautó adományt vittünk, s 
tegnap az adománnyal együtt érkezett meg Beregszászra a kért busz is.  
A Magyar Máltai Szeretetszolgálat beregszászi képviselőjétől Makuk Jánostól kapott 
levelet szeretném felolvasni, mert van benne helyzetkép is, ami érdekelheti önöket is.  
 
„Szeretném kifejezni hálámat a megérkezett adományokért. Hatalmas segítséget 
nyújt a háború sújtotta kárpátaljai magyarságnak s egyben tovább erősíti Kecskemét 
és Beregszász közötti testvérkapcsolatot. Felajánlásuk egy része már a holnapi 
napon célba fog érni, hiszen néhány órája kaptunk egy hívást Ungvárról, ahol közel 
50 kisgyermek éhezik naponta. Reggel az első dolgunk lesz az ő meglátogatásuk. 
Reményeink szerint legalább egy hétre tudunk számukra ételt biztosítani. A háború 
kirobbanása óta már több ezer magyar és ukrán menekültnek tudtunk segíteni a 
határ mentén. Legtöbbször étellel, itallal, sokszor csak információval vagy csupán 
csak egy öleléssel. Számtalanszor kaptuk vissza azt, hogy ez volt az első pont, ahol 
biztonságban érezték magukat és álmukban sem gondolták volna, hogy annyi 
viszontagság után ilyen fogadtatásban lesz részük a magyar határon. Ehhez is 
nagyon fontos számukra az önök autó felajánlása. A délelőtti órákban néha 
csendesek kevés átkelővel, főleg délután és este nem ritka az, hogy több kilométeres 
sor és sok órás várakozás szükséges a hideg éjszakában. Ez nagyon megterhelő 
mind az autósorban várakozók, mind a gyalogosan menekülők, mind pedig a határon 
szolgálatot teljesítő kollégák számára. Az autó jelen esetben egy biztos információs 
központot jelentene a határon az átkelőhely mellett, hisz rengetegen indulnak útnak 
akár váltás ruha nélkül is hiteles információ hiányában. Kárpátalja még nem háborús, 
de katonai övezet. Mindennapossá kezd válni a nélkülözés, az élelmiszerhiány és a 
szociális háló gyengülése. Az emberek lába alól kicsúszik a talaj, ezért nem 
pihenhetünk. Szükségszerű, hogy tevékenységünket egyre intenzívebb és 
kiterjedtebbé tegyük, hiszen a probléma nem néhány napra és nem néhány 
településre korlátozódik. Ebből adódóan szorosan együttműködünk városunk 
polgármesterével. Közösen igyekszünk megoldást találni a kialakult helyzetre. Ezért 
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is számítunk nagyon az önök felajánlására, hiszen ahogy a holnapi napon az ungvári 
gyerekek, úgy egyre több és több gyermek, család, idősember válik kiszolgáltatottá 
és keresi meg szervezetünket. Erőn felül próbáljuk meg az adományokat reggeltől 
estig behozni az országba. A határon rendkívül hektikus és kiszámíthatatlan a 
helyzet, ami tovább elaprózza erőforrásainkat. Egy új busz nemcsupán kollégáink 
szállítását könnyíti meg, hanem az adományok célba juttatásához szükséges időt is 
lényegesen lerövidíti, amikor nem a határon áll szolgálatban. Szívélyes üdvözlettel: 
Makuk János” 
 
A felolvasott levél sok információt tartalmaz, amelyet úgy gondoltam, hogy érdemes 
megosztani önökkel.    
 
Király József:  
 
2022. február 25-én a frakciónk nevében, mint frakcióvezető eljuttattam egy 
rendkívüli közgyűlés összehívására szóló indítványt. Az indítvány első két pontja 
tartalmazza az Ukrajnával szembeni igazságtalan orosz háborús invázió és 
agresszió elítélését, valamint a városháza épületére 30 napra az ukrán nemzeti 
lobogó kihelyezését együttérzésünk jeléül.  Az indítvány harmadik pontja a mai 
előterjesztést tartalmazza, amelyet megkaptunk. 2022. március 2-án az indítványra 
vonatkozóan választ kaptam, hogy az Ötv. és a SzMSz szerint újra nyújtsuk be az 
indítványt. Az indítványt 2022. március 8-án ismételten benyújtottuk. Van-e mód és 
lehetőség arra, hogy az indítvány határozat-tervezetének első két pontját 
belevegyük? Természetesen ebben az esetben okafogyottá válik az indítvány, 
amelyet 2022. március 8-án eljuttatunk.  
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
A benyújtott indítvány négy pontját elolvastam. Az első pont nem releváns és nem 
tűzhető a rendkívüli közgyűlés napirendjére. A második ponttal kapcsolatban 
aggályaim vannak, hogy felvehető a napirendi pontra vagy sem. A harmadik és a 
negyedik pontra a mostani előterjesztésben megadtam a választ. A kérdés az, hogy 
a második napirend kapcsán kéri-e frakcióvezető úr, hogy 15 napon belül újra 
összehívjam a rendkívüli közgyűlést?  
 
Király József:  
 
Sajnálom, hogy polgármester asszony így döntött. Az Ukrajnával szembeni 
igazságtalan orosz háború, invázió, agresszió elitélését a Fidesz kormány is meg 
fogja tenni, ma rendkívüli ülésen. Nem tudom, hogy mi az, ami minket abban 
megakadályoz, hogy a városháza épületére 30 napra az ukrán nemzeti lobogó 
kihelyezésre kerüljön együttérzésünk jeléül. Miért nem tudjuk eldönteni úgy, mint 
annak idején székely testvéreinkkel kapcsolatban tettük meg? Ezt visszautasítom.   
 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Az a méltatlan, ahogyan önök viselkednek. Nagyon sok dolgunk van, hogy segítsünk 
és támogatást adjunk.  
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Király József:  
 
Azt gondolom, hogy az Európai Unióhoz nem véletlenül csatlakoztunk, azért, hogy a 
nyugathoz akarunk tartozni és háborúmentes övezetet szeretnénk. Ehhez képest 
háború mellett vagyunk. 
 
Dr. Szeberényi Gyula Tamás:  
 
Bele akartok rángatni a háborúba?  
 
Király József:  
 
Nem akarunk. Azzal, hogy elítéljük az agresszort?  
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Azt a választ tudom adni frakcióvezető úrnak, mint polgármester, hogy Kecskemét 
semmilyen háborús konfliktusba ne keveredjen bele. A mi célunk az, hogy 
Magyarország a háborúból kimaradjon, ezen belül Kecskemét is. Nem szeretném 
Kecskemétre irányítani a figyelmet. Ez az én polgármesteri válaszom az önök 
pontjaira. Arra koncentrálok, hogy a segítségnyújtást minél szélesebb körben meg 
tudjuk adni, mert a humanitárius segítség elsősorban a feladatunk. 
 
Dr. Fekete Gábor:  
 
A második napirendi pont kapcsán a frakció nevében szeretném kifejezni a 
városvezetés felé a hálánkat, hogy a Kecskemétre érkező menekültek, illetve a 
Beregszászon élő magyarok segítése profi módon történik a háború kitörésének 
második napja óta. Az előterjesztésben végig van vezetve, hogy milyen sokrétű 
támogatást kapnak az idejövő ukrán, illetve kárpátaljai magyar menekültek. A 
Gondoskodó Szolgálat és más civil szervezetek próbálják ezt a helyzetet megoldani. 
Úgy gondolom, hogy ehhez a helyzethez professzionálisabban nem lehetett volna 
állni. Azt is köszönöm polgármester asszonynak, hogy az első adandó alkalommal az 
akkori helyzet kapcsán egyeztetésre hívta a frakcióvezetőket, majd polgármester 
asszony a képviselők részvételével munkaértekezletet hívott össze az ukrán helyzet 
kapcsán, illetve széleskörű tájékoztatást is adott. Azt is köszönöm, hogy a mai 
rendkívüli ülés második napirendi pontja írásban foglalja össze az eddigi helyzetet. A 
tájékoztatóban látható, hogy a város eddig mennyi mindent tett és mennyire a szívén 
viseli a városba érkező menekültek sorsát. Ki szeretném emelni, hogy a 
Homokbányára érkező menekültek között sok a gyermek. A Család és 
Gyermekvédelmi Központtal közösen a város figyel arra, hogy a menekült gyermekek 
részére programokat szervezzen, valamint segíti a családokat.  Ez apróság, de 
nagyon fontos. E széleskörű segítség után az ellenzéknek az a legfontosabb, hogy 
egy olyan irányba terelje a városunkat, ami háborús konfliktus kiélezése felé vezet. 
Erre semmi szükség. Király József képviselő társam álszentséggel vádol minket. Úgy 
gondolom, hogy az ellenzék az álszent. Mindenáron olyan dolgokat szeretnének ránk 
erőltetni, ami abba az irányba viszi városunkat, hogy az ország egy háborús 
konfliktusba kerüljön. Polgármester asszonnyal egyetértve az ukrajnai háborúról való 
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véleményformálás Magyarország Kormányának a dolga, nem pedig Kecskemét 
városának.   
 
Dr. Szeberényi Gyula Tamás:  
 
A tegnapi napon segélyszállítmányt kisérve volt szerencsém Beregszászra eljutni, és 
személyesen tájékozódni az ottani helyzetről. Találkoztam Babják János 
polgármester úrral is, valamint több település polgármesterével. Konkrétan 
megkérdeztem, miben tudunk segíteni. Polgármester úr elmondta, hogy milyen 
nehézségeik vannak. Olyan nehézségek vannak, amelyekre innen távolról nem is 
gondolnánk, amelyeket érdemes figyelembe venni, amikor segítünk, hiszen a 
legfontosabb az, hogy nekik jó legyen. Rátértem arra is, hogy Beregszásznak milyen 
egyéb támogatást tudunk adni, milyen deklarációkat tudunk megfogalmazni, miben 
tudunk segíteni és mivel tudunk ártani. Polgármester úr azt mondta, hogy az a 
legjobb, amit eddig csináltunk. A lehető legtávolabb maradjunk a politikai 
nyilatkozatoktól és állásfoglalástól. Ugyanis, ha bármilyen állásfoglalást teszünk, az a 
határon túl élő magyarokat veszélyezteti. Kérem polgármester asszonyt, hogy 
maradjunk ezen az állásponton és tartsunk ki mellette. Egyetlen egy feladatunk van: 
segíteni a bajba jutottokat, elsősorban a gyerekeket. Szívszorító volt látni a határon, 
hogy az autókra fel volt írva „дети”. Ezt azért tették, hogy ne legyenek célpontok és 
könnyebben át tudjanak menni a határon. A tegnapi élményeimről hosszan tudnék 
mesélni, de nem akarom önöket fárasztani. Arra kérek mindenkit, hogy maradjunk 
meg ezen állásponton. Politikai kinyilatkoztatásokat ne tegyünk, tartsuk vissza 
magunkat, várjunk és csak segítsünk. 
 
Lévai Jánosné: 
 
A köszönet hangján szeretnék szólni. Tegnap este 20.45 órakor Técsőről kaptam egy 
emailt. Kecskemét városa jó kapcsolatot alakított ki az ottani vállalkozókkal és a 
kecskeméti vállalkozók között. Néhány gondolatot szeretnék megosztani önökkel a 
kapott levélből.  
 
„Több éves kapcsolat van a Felső-Tisza Vidéki Vállalkozók Klubja és Kecskemét 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala között, ezért fordulok levelemmel 
önökhöz.  
Gondolom nem kell külön felvázolni a helyzetet, ami jelenleg itt van Kárpátalján. Itt 
még hála istennek nem folynak a harcok, de a háború szele már elért minket is.   A 
boltokban lassan elfogy az alapvető élelmiszer, a kutaknál az üzemanyag. Itt a 
szórványban élő magyaroknak sokkal hátrányosabb a helyzete, mint azoknak, akik a 
határ mellett laknak. Nem beszélve arról, hogy nagyon sok család fogadott be 
menekülteket Técsőn is, akiknek nem csak szállást adnak, hanem élelmet is. Lassan 
már eljutottak odáig, hogy nekik sincs mit enniük. Több segélyszállító szervezet nem 
akar beljebb menni Ukrajna területére Beregszásznál. A Kárpátaljára küldött 
segélyekből ezért gyakorlatilag nagyon kevés jut el a Felső-Tisza vidékre. Ezért 
szervezetünk létrehozott egy segélyközpontot, ahol begyűjtjük és kiszállítjuk nem 
csak Técsőre, hanem a técsői járásban lévő településeken élő rászorulók részére is 
az adományokat. Azokat az adományozókat, akik félnek beljebb jönni a határtól 
fogadjuk a határnál, átpakoljuk, vagy kíséretet adunk melléjük Técsőig és vissza.   
Csak mikrobusznyi tételeket tudunk fogadni. Az, hogy mire van szükség nem fogom 
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vázolni, mert tudom azt, hogy önök a munkájuk több éves tapasztalatából ezt tudják. 
Előre is szeretném megköszöni a segítségüket.” 
A magam nevében és a képviselőtársaim nevében is mondhatom, hogy Kecskemét a 
szeretett városa, befogadó város. Ha segíteni kell, ott vannak. Köszönöm Engert 
Jakabné alpolgármester asszony munkáját, aki a nap 24 órájában ott van azokon a 
pontokon, ahol szükség van rá.  
 
Király József: 
 
Az előterjesztésnél maradva látszik az a munka, ami az elmúlt időszakban folyt. 
Megfelelőnek tartom azt a karitatív és humanirátus segítséget, amelyet jelen 
pillanatban is nyújt a város. Azt gondolom, hogy ez példaértékű. A kérdésemmel 
kapcsolatban annyit, hogy majd írásban meg fogjuk válaszolni.   
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
Mindezek figyelembevételével kérem frakcióvezető urat és a frakciót gondolja végig 
azt, amit Beregszász város polgármestere üzent és a további kérésüket úgy 
fogalmazzák meg. Ha gondolják írásban is elkérem polgármester úrtól, ha nem 
fogadják el alpolgármester úrtól.  
 
Sipos László:  
 
A tegnapi napon a Kecskeméti Polgárőrség Egyesület is kinyilvánította, hogy lehet 
rájuk számítani.  
 
Szemereyné Pataki Klaudia:  
 
A polgárőröktől az adományok szállításában is kapunk segítséget.  Köszönjük a 
Kecskeméti Polgárőrség Egyesület bekapcsolását a munkába, mivel a szállítást is 
meg kell oldanunk. A Zebra Taxi egy hónapig felajánlotta, hogy a kórházba, az 
orvoshoz az ide érkező menekülteket ingyen elszállítja. Köszönjük a felajánlást.  
Ebbe a polgárőrök is be tudnak kapcsolódni és segítik a Kecskeméti Városrendészet 
munkáját. Köszönöm. 
 
A Menekültügyi Információs Pont létrehozásában és működtetésében több szervezet 
működik együtt, ezért a határozat-tervezet 3. pontját annyiban egészíteném ki, hogy 
a feladatellátáshoz szükséges megállapodások, együttműködési 
megállapodások aláírásához kérem a testület felhatalmazását.   
 
Megállapítom, hogy az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nincs, módosító 
javaslat nem hangzott el.  
 
Ki az, aki egyet ért a módosított határozat-tervezettel? 
 
(Határozathozatalkor a képviselőtestület 18 tagja tartózkodott az ülésteremben.) 

 
A szavazás után a közgyűlés 18 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
35/2022. (III.10.) határozata 
Az Ukrajnából érkező menekült személyek elhelyezésével és ellátásával 
kapcsolatos intézkedések 
 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta 
Szemereyné Pataki Klaudia 7736-3/2022. számú előterjesztését és az alábbi döntést 
hozta: 
 
 
 
1.) A közgyűlés egyetért azzal, hogy az állam menekülthelyzettel összefüggő 
feladatának segítése érdekében az önkormányzat a Gondoskodó Szolgálat keretein 
belül Menekültügyi Információs Pontot (a továbbiakban: GSZ-MIP) hozzon létre, és 
azt a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesülettel és az Európa Jövője Egyesülettel 
együttműködve működtesse. 
 
2.) A közgyűlés a GSZ-MIP feladatainak ellátására székhelyként az önkormányzat 
kizárólagos tulajdonában álló Kecskemét, Kápolna u. 24. szám alatti ingatlant jelöli ki. 

 
3.) A közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy a Bács-Kiskun Megyei 
Kormányhivatalnál kezdeményezze a GSZ-MIP működési költségei elszámolási 
rendszerének kidolgozását és a finanszírozás biztosítását, valamint, hogy a 
feladatellátáshoz szükséges megállapodásokat, együttműködési 
megállapodásokat aláírja. 

 
4.) A közgyűlés az ideiglenes védelemre jogosultak ellátásával kapcsolatos eddigi 
intézkedésekről, valamint az ellátásukkal feladatok finanszírozásáról szóló 
tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 
A határozatról értesülnek: 
1.) Tisztségviselők 
2.) Állandó bizottságok elnökei 
3.) Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 
4.) Csonka Imre, a Társadalompolitikai Osztály vezetője 
     és általa: érintettek 
 

* * * 
 
 
 
 
Lévai Jánosné: 
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Jótékonysági hangversenyt szervezünk szombaton 19 órakor a Kecskeméti 
Nagytemplomban. Kérem képviselőtársaimat, hogy vegyenek részt ezen az 
eseményen. Molnár Pál és Kovács Levente orgonaművészek adnak hangversenyt.  
 
Király József:  
 
Szövetség a Hírös Városért Frakció is bejelenti, hogy adományokat fogunk 
közvetlenül kijuttatni.  
 
Szemereyné Pataki Klaudia: 
 
Megállapítom, hogy a közgyűlés a napirendi pontok tárgyalását befejezte. Köszönöm 
a képviselők mai munkáját. 
Az ülést bezárom. 
 
 
 

K. m. f. 
 
 
   
 
 
 
Szemereyné Pataki Klaudia s.k.          Dr. Mayer Endre s.k.   
             polgármester                      jegyző   


